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Нико нам из Европе формално не поставља захтев да признамо независно Косово како
бисмо постали члан ЕУ. Наравно да постоје они који би то волели да виде да се деси.
Наш став је ту потпуно јасан, више пута смо га поновили, а то је да Србија, никада, ни
имплицитно ни експлицитно, неће признати Косово.

  

Не треба потпуно игнорисати изјаве појединаца из Европе, али оне не значе ништа осим
њиховог личног мишљења. То није званична политика ЕУ, која ни сама нема јединствен
став према Косову, јер пет од 27 држава Уније такође не признаје независност јужне
српске покрајине.

  

Резултати дијалога са Приштином су свакако нешто што је важно и што ће показати да
ли смо ми у стању да решавамо конкретне проблеме. Међутим, ни то није никакав услов
за ЕУ, али јесте нешто што ће допринети побољшању наше спољнополитичке позиције, а
самим тим и убрзати европске интеграције Србије. Почетком јула поново ћемо сести за
преговарачки сто са косовским Албанцима и очекујем да ћемо тада постићи прве
конкретне договоре.
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